
 

Protokół nr XX/2020 
 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 2 grudnia 2020 roku godz. 1400 -  1500  w Hali 

widowiskowo-sportowej w Poniecu. 

___________________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz o godzinie 1400 otworzył XX Sesję Rady Miejskiej w 

Poniecu. Powitał radnych, a w ich imieniu: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Zastępcę Burmistrza Ponieca Eugeniusza Nowaka 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji 

uczestniczy 14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji  wraz z zaproszeniami  na XX Sesję, zwrócił się z pytaniem do radnych o uwagi do 

porządku obrad  XX Sesji Rady Miejskiej.   

 

Rada Miejska w głosowaniu w obecności 14 radnych jednomyślnie ustaliła następujący  

porządek obrad XX Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2020-2032, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2020, 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/135/2012 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 27 kwietnia 2012 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 

na terenie strefy inwestycyjnej w obrębie miasta Poniec i wsi Janiszewo, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/ 81 /2015 Rady Miejskiej w Poniecu 

z dnia 24 listopada 2015 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Poniec na lata 2021- 2027. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Poniec, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Poniec na lata 2021 - 2024 z perspektywą do 2028”, 

11. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej. 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

13. Wolne wnioski i zapytania, 

14. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

             

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca  z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrza Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

Pkt 3.  Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radni nie zgłosili interpelacji. 

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                     

nr XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2020-2032. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś poprosił  Skarbnika Gminy 

Agnieszką Minicką o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       
z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XII/114/2019                  
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z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Poniec na lata 2020-2032.  
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 
Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 
którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła autopoprawkę projektu 
uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr XX/166/2020 
w sprawie  zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XII/114/2019 z dnia 18 grudnia 
2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 
2020-2032. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Poniec na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie autopoprawki 
projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
 
Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła autopoprawkę projektu uchwały wraz                                       
z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec 
na rok 2020.  
 
Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 
uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 
Dariusza Kielisia o przedstawienie autopoprawkę projektu uchwały. 
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił autopoprawkę projekt uchwały                              
w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 
uchwałę nr XX/167/2020 
w sprawie  zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2020. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/135/2012 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 27 kwietnia 2012 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 

terenie strefy inwestycyjnej w obrębie miasta Poniec i wsi Janiszewo, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poprosił Inspektor Małgorzatę Boniec o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Inspektor Małgorzata Boniec przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

zwolnień z podatku od nieruchomości na terenie strefy inwestycyjnej w obrębie miasta 

Poniec i wsi Janiszewo.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 
uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr XX/168/2020 

w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na terenie strefy inwestycyjnej w obrębie 

miasta Poniec i wsi Janiszewo 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XI/ 81 /2015 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 24 listopada 2015 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poprosił Inspektor Małgorzatę Boniec o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Inspektor Małgorzata Boniec przedstawiła projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem w sprawie 

zwolnień z podatku od nieruchomości na terenie strefy inwestycyjnej w obrębie miasta 

Poniec i wsi Janiszewo.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 
uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 
Dariusza Kielisia o przedstawienie uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr XX/169/2020 

w sprawie zmiany uchwały nr XI/ 81 /2015 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 24 listopada 

2015 roku w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie: Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Gminy Poniec na lata 2021- 2027. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstwiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

sprawie opracowania Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Poniec na lata 

2021- 2027.  

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 
uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr XX/170/2020 

w sprawie: Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Poniec na lata 2021- 

2027. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały  w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Poniec, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poprosił Podinspektora Łukasza Białka o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Podinspektor Łukasz Białek przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie: 

wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 
uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 
Dariusza Kielisia o przedstawienie uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr XX/171/2020 w 

sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Poniec.  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Poniec na lata 2021 - 2024 z perspektywą do 2028”, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poprosił Podinspektora Łukasza Białka o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Podinspektor Łukasz Białek przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Poniec na lata 2021 - 2024 z 

perspektywą do 2028”. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 
uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji 
na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 
  
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 
Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę nr XX/172/2020 w 

sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Poniec na lata 2021 - 2024 z 

perspektywą do 2028”. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 11. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczącego Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38 

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XIX Sesji Rady 

Miejskiej.  

Rada Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z XIX 

Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

 Odpowiedź wpłynęła.              

 

Pkt  13. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Rady nie zgłosili wolnych wniosków i zapytań. 

  

Pkt 14. Zakończenie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

podziękował radnym i gościom za uczestnictwo w XX Sesji Rady Miejskiej, o godz. 1500 

dokonał zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

      Protokółowała                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

    Karolina Hamrol                 Jerzy Kusz 

 

 

 


